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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem tartotta meg Miniszterelnök úr az 
autópálya építésekre vonatkozó ígéreteit?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

2015. november 9-én az Ön irányában feltett azonnali kérdésre a következő feleletet adta:

„Ugye, azt még mi, falusiak is tudjuk, hogy sikeres nagyvárosok nélkül nem lesz sikeres a magyar
vidék,  ezért  kötünk minden megyei  jogú várossal  megállapodást.  Ráadásul  úgy,  ahogyan az  ön
szavaiból is talán egyetértőleg ez kitűnik, nem akartunk olyan megállapodásokat kötni ezekkel a
városokkal,  amelyeknek  a  tartalmát  Budapesten  találják  ki.  Itt  fejlesztési  lehetőségekről  és
forrásokról van szó,  és az volt  az elképzelésünk,  hogy maguk a városok álljanak elő fejlesztési
tervekkel, és utána állapodjunk meg velük. Tehát mindaz, amit ön szóba hozott és valóban része
ennek a megállapodásnak, az nem a kormány javaslataként került ebbe a szövegbe, hanem ez volt a
miskolciak szándéka és javaslata.

Ami a konkrétumokat illeti:  a magyar államhatárig minden egyes autópályának el kell jutnia a
ciklus végéig, a megállapodásban is a 2018-as határidő szerepel.”

Kérdezem  Tisztelt  Miniszterelnök  Urat,  hogy  mely  a  felszólalás  óta  eltelt  időszakban  mely
autópályák érték el az országhatárt?

Mely megyei jogú várost sikerült bekapcsolni a 2018. év végéig az országos autópályahálózatba és
melyeket nem?

Mi az oka annak, hogy Miniszterelnök Úr nem tudta tartani az ígéreteit?

Mindenre kiterjedő szíves válaszát előre is köszönöm.

Gyöngyösi Márton


